
Srednješolci
v pripravah
na drugo sekcijo

Člani sveta za vzgojo in izobraževanje pri Ob-
činski konferenci ZSMS Ljubljana Vič-Rudnik
so se na seji sveta v četrtek, 20. novembra dogo-
vorili, kako se bodo po srednjih šolah lotili raz-
prave o gradivih, ki jih bodo obravnavali na
sekciji o nadaljnjem razvoju vzgoje in izobraže-
vanja, ki jo organizira Mestna konferenca
SZDJ..

Na prvi sekciji so dijaki postavili zahtevo, da
se na naslednji sekciji poda poročilo o sanaciji
srednjih šol. Informacijo o tem so na šole že
dobili, obravnavali pa bodo tudi poročilo o preo-
brazbi vzgoje in izobraževanja.

Člani sveta so poudarili, da sanacija na njiho-
vih šolah poteka po programu in so s potekotn
del zadovoljni. O vseh opravljenih delih bodo
seznanili vse mladince, saj bodo obravnavi te
problematike namenili svoje mladinske ure. De-
legati srednjih šol bodo na sekciji, ki bo 4.
decembra, izpostavili problematiko prenove
programov in slabe kadrovske strukture profe-
sorjev. Gotovo pa je glavni namen, da čim več
dijakov spozna in skuša vplivati ter sodelovati
tako pri sanaciji šol, kot pri prenovi programov
srednjega usmerjenega izobraževanja. d. E.


